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Stadsbyggnadsnämndens ordförande 
Kommunfullmäktige 2021-11-08 

Svar på interpellation från Thore Wiberg (SD), 
Hur ser Täby kommuns delaktighet ut vid 
tillkomsten av det nya radhusområdet Milstena i 
Skarpäng? 
Thore Wiberg (SD) har i en interpellation den 4 oktober 2021 ställt frågor om 
Täby kommuns delaktighet vid tillkomsten av det nya radhusområdet Milstena i 
Skarpäng. 

Lämpligheten för bebyggelse i berört område har prövats genom framtagande av 
detaljplan. Efter ansökan om planbesked för den privatägda marken har 
kommunstyrelsens utskott för stadsbyggnad- och miljö 2012 beslutat att 
planarbetet med kvarteret Viveln, som det numera heter, skulle påbörjas. År 2016 
godkändes start av planarbete och 2017 var planen på samråd samt granskning. 
Den vann laga kraft efter beslut i kommunfullmäktige den 18 december 2018 § 
119. Täby kommun har genom godkännande av detaljplanen tagit ställning till 
bebyggelsens lämplighet enligt plan- och bygglagen. 

Placeringen av stadsradhus med tre våningar valdes för att kunna hantera 
trafikbullret samt skapa ett levande gaturum, och för att undvika ett fyra meter 
högt bullerplank som skulle skapa en barriär mot gatan. 

Inför bygglov har förslaget även godkänts av namn- och skönhetsrådet vars 
samlade bedömning är att byggnaderna är väl anpassade till miljön.  

Johan Algernon (M) 
Stadsbyggnadsnämndens ordförande
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